
ČANGRIZAONICA, 06.02.2019. 

PITANJE: Može li se postavit znak stop ( na asfaltu) na potezu od Čoke prema 

apoteci Pablo jer neki očito ne znaju da se moraju zaustavit i već više 

puta sam bila u situaciji da mi je oduzeta prednost na glavnoj cesti?  I 

još jedno da se zabrani šetnja psima po samom centru jer se od psećeg 

izmeta ne može normalno hodat. Hvala. 

ODGOVOR:    GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

  Upravo pravimo novu regulaciju prometa i smatramo da bi 

semaforom trebali regulirati promet. Kada završimo projekt, otvorit 

ćemo javnu raspravu i riješiti regulaciju prometa sukladno dogovoru. 

Ujedno ćemo pojačati nadzor komunalnog redarstva radi pasa po 

šetnici, pošto je stanje i za Grad neprihvatljivo. 

 

PITANJE: Što je sa uličnom rasvjetom u ulici Nikole Šubića Zrinskog u Gospiću? 

Već dva tjedna sigurno ne radi kao i dio u Budačkoj od gimnazije do 

benzinske pumpe. Molim da se netko pobrine za to !!! 

ODGOVOR:    GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

U Budačkoj ulici je oštećen kabel prilikom radova HEP-a i uskoro će biti 

kompletna izmjena. U Ulici Nikole Šubića Zrinskog je izgorilo rasvjetno 

tijelo koje je zamijenjeno. Oštećeni kabal koji je povezan iz Budačke 

ulice je popravljen i sada bi trebalo biti sve u redu. 

PITANJE: Cesta Veliki Žitnik – Dunjevac – Klanac neprohodna je zbog šumarije 

odnosno cesta Dunjevac – Klanac je poluprohodna. Može li se nešto 

učiniti po tom pitanju i sanirati navedene ceste. 

ODGOVOR:   GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

 U današnjem razgovoru sa Upravom šuma Gospić je dogovoreno da se 

ide odmah u sanaciju ceste od Žitnika prema  Dunjevcu  i Klancu. 

Dakako da će i Grad u tome sudjelovati i voditi brigu da Dunjevčani 

imaju  prihvatljive prometnice.  



PITANJE:  Otkuda pravo ravnateljici dječjeg vrtića zvati roditelje i forsirati 

odlazak na karneval u Opatiju? Ako smo se izjasnili tetama da nismo 

zainteresirani i ako smatramo da su naša djeca premala za takva 

putovanja.. Ako imamo svoje razloge, čemu sve ovo? Zašto 

nagovaranje i zašto nas vuče za rukav svaki dan? Strašno smo 

razočarani kao roditelji. 

 

ODGOVOR:  GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

Ravnateljica je organizirala odlazak na Dječji karneval u Opatiju. Pošto 

je više djece predškolske dobi bilo bolesno javilo se telefonski 

roditeljima da ih izvijesti o programu rada. Netko se od roditelja našao 

pod presingom a drugi su se zahvalili. Što bi mi tu trebali učiniti? 

Nisam na čistu. 

 

PITANJE: Na području Podoštre ima problema s napuštenim psima i mačkama. 

Ima li u Gospiću azil za pse i mačke s obzirom da ljudi ostavljaju 

životinje u šumi udaljenoj oko 500 metara od ceste? 

ODGOVOR:   GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ  

Nažalost to je naša stvarnost. Mi smo dali sve pse čipirati  na prostoru 

Gradu. Sada nastavljamo do zadnjega naselja te se nadamo da ćemo 

tako uvesti reda. Ličko - senjska županija je zadužena organizirati azil 

za domaće životinje ali to nije niti počelo raditi iako je zakonski 

obvezna, pa se psi i mačke za sada zbrinjavaju u Šibeniku, što Grad 

košta godišnje cca 250.000, 00 kuna.  

 

 


